
opusdei.org

Taiwans ambassadør
blir døpt

Taiwans ambassadør til Den
hellige stol mottok andre
påskedag dåpens sakrament.
Biskop Javier Echevarría
forrettet dåpen i Sant’ Eugenio-
basilikaen i Roma, som
prelaturet Opus Dei har ansvar
for.

24.04.2006

Et ”Hill deg Maria” på kinesisk bryter
stillheten i Sant’ Eugenio-basilikaen
på Valle Giulia, en kirke som Opus
Dei har ansvar for. Under den store



bronsestatuen på alteret som
forestiller helgenen har prelaten,
biskop Javier Echevarría nettopp
døpt en uvanlig katekumen, Taiwans
ambassadør til Den hellige stol, Chou-
sent Tou, som fra og med i dag
tilhører den kristne familie. Tou har
valgt Cristoforo Josemaría som
dåpsnavn. Ved han side står hans
katolske hustru og hans barn
beveget. Den filippinske
ambassadøren er fadder. Bønnene
skjer på latin, men lesningene og
evangeliet leses på kinesisk. Fader
Giovanni Hiu, som leder den
kinesiske kommuniteten i Roma, har
på nært hold fulgt diplomatens vei til
Kristus, og han tar nå mikrofonen for
å takke de tilstedeværende for at de
ville hedre seremonien med sitt
nærvær.

I en av de fremste benkeradene
finner vi Gustavo Selva, formann i
deputertkammerets råd for
utenlandssaker, som sitter blant et



stort antall ambassadører. Ved
slutten av seremonien deles under
applaus ut et bønnekort med et bilde
som viser at den kristne troen har
slått røtter i Øst-Asia: det forestiller
jomfru Maria med Jesusbarnet med
mandelformede øyne og kledd i
skarlagenrødt og blått, de keiserlige
fargene, og de sitter på en trone
utsmykket med utskjæringer i tre.

Tilstede ved seremonien var følgende
medlemmer av Vatikanets
statssekretariat: pavens
utenriksminister Giovanni Lajolo,
viseutenriksminister Pietro Parolin,
noe som viser den store vekt man i
Vatikanet tillegger begivenheten.
Opus Deis prelat unnskyldte seg
under prekenen for at han ”ikke
kunne si et eneste ord på det vakre
kinesiske språket”. Han talte om den
oppstandne Kristus og om gleden
som troen gir. ”Det er en glede som
ikke er avhengig av ytre
omstendigheter og som ingen kan ta



fra en, selv ikke forfølgelser eller
materiell nød.” Imidlertid la han til ”
finnes det en fiende som vi resolutt
bør vise bort – synden. Synden gjør
at vi mister vennskapet med Gud”.
Ambassadør Tou virket svært
fornøyd med alt og til dem som kom
frem for å ønske ham til lykke
gjentok han de ord som hans sønner
sa til ham etter dåpen: ”Nå er vi da
endelig alle medlemmer av en og
samme familie!”
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